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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 5. oktober 2022, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

 

Saksliste  1. Godkjenning av innkalling og saksliste, innspill til Eventuelt 

     2. Velkommen! Presentasjon av representantene og FAU 

    3. Velkommen! Presentasjon av rektor 

    4. FAU: hvordan jobber vi? Mandag/ metode/ arbeidsgruppene 

    5. Valg av FAU-leder, -nestleder og -sekretær 

    6. Årsmøte (se egen innkalling) | Kl.19:15-19:30 

    7. Valg av trafikkskole til trafikkurset for 10. trinn  

    8. Eventuelt  

    9. Inndeling i Arbeidsgrupper  

    10. Arbeid i gruppene: bli kjent, brain storming, legge datoer for året  

Referat 

1.   Innkalling og saksliste ble godkjent. Det var ingen innspill til eventuelt. 

 

2. Leder Katrine Stavnes ønsket velkommen, FAU-representantene presenterte seg, deretter gikk leder gjennom  

hva FAU jobber med og hvordan, ved å gå gjennom §3 i vedtektene, FAUs overordnete mål, samt Årshjulet. Det ble 

fremhevet at arbeidsutvalgets oppgave ikke er å behandle personalsaker og saker som angår enkeltpersoner.  

Det ble også påpekt at representantene som nå utgjør FAU alltid kan gjøre endringer på tingene. Ingenting skal bestå bare 

fordi "det alltid har vært sånn".  

Vedtektene ligger tilgjengelig under «Filer»-fanen på FAUs Facebook-side  

 

FAUs overordnete mål  

•   Skape eierskap og tilhørighet til Skolen både hos hver enkelt elev OG i nærmiljø 

•   Styrke bånd mellom skole og barn/ foreldre og bygge opp fellesskapsfølelse 

•   Øke bevisstheten hos foreldrene rundt FAU, arbeidet FAU gjør og mulighetene som ligger her 

•   Jobbe med og mot Skole og Skoleeier (Bergen Kommune) i saker som angår skole/elever og skole/hjem 

Hvordan kan FAU jobbe mot disse målene? 

•   Gjøre skolen og skoleområdet til et foretrukket møtested 

•   Aktiviteter med/ for elevene (klassevis, trinnvis, annet..?)  

•   Aktiviteter med/ for foreldrene 

 

 

3. Rektor presenteres og orienterer 

Rektor Henning Ettrup presenterte seg og orienterte litt om inneværende år og mottatte saker.  

Han overtok etter Kari Eng i mars. Han er 49 år gammel, bor på Søreide og har 23 år i bergensskolen bak seg.  

Elever og lærerstab 

Skolen har i år 581 elever (kapasitet: 600 elever), tidligere har elevtallet vært høyere. Det er pt 83 ansatte hvorav 50 

lærere. 

FUG  

Til slutt orienterte Rektor om Foreldreutvalget for grunnopplæringen (FUG). Det er et sjølvstendig rådgivende organ for 

departementet i saker om samarbeid mellom skole og heim. Mandatet til utvalget omfatter grunnskolen og første året 

av videregående opplæring. FUGs formål er å arbeide for godt samarbeid mellom skole og heim, og skal vareta 

foreldrene sine interesser i skolesammenheng. 

 

https://www.facebook.com/groups/FAUKirkevollSkole/permalink/4360784494041008
https://www.facebook.com/groups/FAUKirkevollSkole/files
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Spørsmål til rektor 

Det ble stilt spm om hvor lenge skolen vil være ungdomsskole/ hva status er her. Rektor svarte at det opprinnelig er 

planlagt flytting av u.skolen i 2025/26. Når u-skolen flytter ut vil Kirkevoll bli omregulert til ren barneskole. 

Men som det ser ut per nå, vil dette skje mye lenger frem i tid.  

U.skolen vil bli flyttet til Rådalslien, men Rådalslien vil ikke få kapasitet før Nye Søreide Skole er ferdigstilt. Bygging av 

Nye Søreide Skole er ikke påstartet enda. 

 

Det kom spm om pumptrack-banen (nede foran skolen/ ved p-plass). Rektor bekreftet at denne skal jevnes med jorden. 

Det er en feilkonstruksjon og den tilfredsstiller ikke EU-krav el.a. når det gjelder utforming og sikkerhet. Rektor kjenner 

til at det er sterke ønsker både for å lage basketbane og for å lage en ny track-bane. Han minner om at dette ikke er 

skolens avgjørelse.  

Avtroppende leder minnet FAU på at dette kan være en høyaktuell sak å samle foreldrene rundt (Åpent møte for 

diskusjon rundt mulighetene), og til å samarbeide med skolen/ legge press på beslutningstakerne. 

 

4. FAU: hvordan jobber vi? mandat/ metode/ arbeidsgruppene  

 

Hvordan FAU jobber:  

•  Det føres referat fra alle møtene, og det er på denne måten FAU svarer på mottatte henvendelser. 

Referatene sendes til skolen, som legger de ut på Skolens web, samt at kontaktlærer sender det ut med påfølgende     

fredagsmail. FAU linker til skolens web på sin FB-gruppe. 

Alle representantene ble oppfordret til å dele disse linkene/ referatene på sine respektive klasse-FB-sider. 

•  Spørsmål/ innspill sendes via epost, Facebook-gruppen eller respektive FAU-representant 

•  Spørsmål som angår Skolen videresender vi til Rektor (som svarer enten skriftlig ved oppmøte på FAU-møte) 

•  Sakene tas først opp i fellesskap, og vurderes der. Hvis FAU bestemmer seg for å jobbe videre med saken, til-

deles den en gruppe. 

•  FAU jobber gruppevis:  

Hver gruppe jobber autonomt og med utøvende mandat og deler status/ fremdrift med FAU på hvert møte. Større 

avgjørelser stemmes det over i fellesskap. 

Hver gruppe har faste, årlige arrangement de skal gjennomføre, i tillegg til saker som dukker opp ila året. 

Gruppene jobber autonomt og har utøvende mandat til å utføre de oppgaver de sitter med etter eget skjønn.  

Gruppene oppmuntres til å møtes utenom de oppførte FAU-møtene. (Har man gjort sin jobb ferdig, trenger ikke en 

arbeidsgruppe «sitte ut tiden» på et FAU-møte).  

 

FAU jobber også med Natteravnene, og ønsker å bidra med rekruttering oa av idéer. De vil ta kontakt, - og det kan være 

en fordel at én av gruppene blir «ansvarlig» for denne kontakten.  

 

Hvordan FAU jobber med Skolen/ Rektor 

•  Rektor Henning Ettrup står på kopi på innkallingene  

•  Noen ganger sender Rektor informasjon til FAU, som videreformidles på møte 

• Noen ganger ber FAU om svar, avklaring eller orientering, og svar videreformidles på møte 

•  Rektor kommer mer enn gjerne på møtene for å orienterer/ svare på henvendelser, direkte  

•  Arbeidsgruppene tar direkte kontakt med rektor ela v skolen dersom det er behov for det 

•  FAU er alltid velkommen til dialog, enten på kontoret, via epost eller på FAU-møter 

 
Årshjulet p.t. 
• Skoledisco 6-7. trinn 

• Skoleball 8-10. trinn 

• Temakveld for foreldre (varierende tema) 

• Natursti (4. trinn) 

• Dugnad 

• Søke om midler og kjøre prosjekter for nye lekeapparater, nye lekeområder 

• Trafikalt grunnkurs  

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/kirkevoll-skole/rad-og-utvalg/referat-fra-fau-moter-ved-kirkevoll-skole
file:///C:/Users/bjoash/AppData/Roaming/Microsoft/Word/Kirkevoll%20skole%20utenområde%20nedre%20del.pdf
file:///C:/Users/bjoash/AppData/Roaming/Microsoft/Word/Kirkevoll%20skole%20utenområde%20nedre%20del.pdf


FAU Kirkevoll barne- og ungdomsskole                      REFERAT #01H22 

 

 
 

 

• Sende søknad om støtte til aktiviteter hos Bergen Kommune (våren) 

• Sende rapport for bruk av mottatt støtte til Bergen Kommune (høsten/ desember) 

 

Leder trakk frem at Årshjulet kan/bør oppdateres og kanskje få inn nye aktiviteter. FAU har stående mandat itl å endre 

og tilpasse og legge til saker det er flertall for.  

 

 

5. Valg av ny leder, nestleder og sekretær i Foreldrerådets ArbeidsUtvalg. 
 

Følgende representanter ble innstilt og valgt ved akklamasjon: 

 

Leder: Åshild Hansen-Bjørnevoll – representant 1C 

Nestleder:  Kim-André Salen-Lunde – representant 8C 

Sekretær Sunniva Sandvold  – representant 3A (in absentia) 

 

6.  Årsmøte 

Avholdt 19:30 – 19:45. Se egen protokoll 

 

7.  Valg av trafikkskole til Trafikalt grunnkurs for 10. trinn  

    Leder orienterte om innkommet tilbud, fra fjorårets leverandør. De tilbød i fjor å tilgodese FAU med litt av kurs-

prisen, men FAU takket nei til det, og ba om at dette heller trekkes fra kurs-prisen ut til foreldrene. Pris pr elev er da kr. 

2.800,-. 

Trafikk-gruppen tar tak i prosessen videre her, og vil hente inn tilbud fra flere leverandører før de tar en avgjørelse. 

FAU –som forening – berøres ikke av krav til anbudsrunde ved offentlig anskaffelse (FAU er ikke en del av skolen, og er 

således unntatt disse kravene), så prosess rundt for eks trafikk-skole, fotograf oa er en enklere prosess for FAU å ta, enn 

for skolen. FAU har også fordelen med de – som foreldre – ofte har direkte erfaring fra tidligere og/eller nåværende 

leverandører, og har på den måten et bedre grunnlag til å velge. 

 

8.  Eventuelt  

  Det var ingen innspill til eventuelt. Avtroppende leder takket for seg – etter 5 år i FAU, 2 som nestleder og 3 

som leder.  

9.  Inndeling i Arbeidsgrupper  

  Alle representantene skrev seg inn på ønsket arbeidsgruppe. De vil få tilsendt totaloversikt over gruppene i 

etterkant og kan kontakte hverandre allerede nå, dersom ønskelig. 

 

10.  Arbeid i gruppene: bli kjent, brain storming, legge datoer for året 

  Etter en lang og omfattende saksliste ble det besluttet å vente med punkt 11 til neste gang. Representantene 

vil få tilsendt oversikt over fordelingen på arbeidsgruppene og oppfordres til å tenke gjennom hvilken gruppe de ønsker 

å delta i.  

 

Møtet ble avsluttet kl. 20:45. Neste FAU-møte er onsdag 2. november.  

Til stede: 16 av 27 

Forfall meldt: 4 av 27 

 

Referent: Katrine Stavnes 

 

 


